



SICO Named Bahrain's 'Best Investment Bank' and 'Best Bank for Diversity & Inclusion' at the 2025 Euromoney Awards for Excellence

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with direct presence in Bahrain, UAE, and Saudi Arabia, proudly announced that it has once again been recognized at the Euromoney Middle East Awards for Excellence for its exceptional achievements as an investment bank, and its continued commitment to fostering a diverse and inclusive workplace culture.

SICO has maintained its position as the investment house of choice in the Bahraini market for three decades, consistently delivering strategic advisory services and executing impactful transactions across the MENA region. This has earned it the title of Best Investment Bank in Bahrain for seven years, of which six are consecutive. In 2024, SICO successfully led the IPO of AlAbraaj Restaurants Group. It also acted as the Joint Lead Manager and Joint Bookrunner for BBK's USD benchmark bond. Additionally, SICO was appointed as Co-Lead Bank for Lulu Retail's IPO, as well as the Execution Agent for Ma'aden – SIIC in the USD 1 billion ALBA share transaction.

The 'Best Bank for Diversity and Inclusion' award highlights the proactive strategies implemented by SICO to promote a culture of equality and opportunity within the organization. Currently, women make up 36% of SICO's management team and 40% of its Board of Directors, representing the highest gender representation among financial institutions in Bahrain.

The Euromoney Middle East Awards for Excellence recognize financial institutions that exhibit exceptional leadership, innovation, and service in the banking sector. These accolades are a testament to SICO's ongoing commitment to excellence and its strategic role in driving economic development and advancing market growth in Bahrain and beyond.





About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 7.9 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since its inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017 Email: noweis@sicobank.com





سيكو تفوز بجوائز مرموقة من ضمن جوائز يوروموني للتميز لعام 2025

" أفضل بنك استثماري في البحرين" و"أفضل بنك في التنوع والشمولية"

فازت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة، بجوائز يوروموني الشرق الأوسط للتميز، وذلك لإنجازاته كبنك استثماري رائد، والتزامه الراسخ بخلق بيئة عمل تتميز بالتنوع والمساواة والشمولية.

تمكنت سيكو وعلى مدى ثلاثة عقود من تعزيز مكانتها باعتبارها البنك الاستثماري المفضل في السوق البحرينية من خلال تقديم خدمات استشارية استراتيجية وتنفيذ صفقات نوعية ومبتكرة على مستوى المنطقة. والجدير بالذكر ان جائزة أفضل بنك استثماري في البحرين قد حصلت عليها سيكو 7 مرات منها، 6 أعوام على التوالي. وفي عام 2024، تولّت سيكو إدارة الطرح العام الأولي لمجموعة مطاعم الأبراج. كما لعبت دور المدير الرئيسي المشترك ومدير السجل المشترك في إصدار سندات مقومة بالدولار الأمريكي لبنك البحرين والكويت، كما تم تعيين سيكو كمدير اكتتاب مشترك للطرح العام الأولي لشركة لولو القابضة، الى جانب تنفيذ صفقة استحواذ بقيمة مليار دولار أمريكي، تمثلت في استحواذ شركة التعدين العربية السعودية "معادن" على حصة "سابك للاستثمارات الصناعية" في شركة ألمنيوم البحرين "ألبا".

كما فازت سيكو للمرة الثالثة بجائزة "أفضل بنك في التنوع والشمولية" في البحرين، تقديراً لجهودها في تمكين المرأة وتعزيز بيئة العمل الشاملة. وتشغل النساء 36% من المناصب الإدارية، و40% من مقاعد مجلس الإدارة، وهي النسبة الأعلى بين الشركات المدرجة في بورصة البحرين.



تعد جائزة يوروموني الشرق الأوسط للتميز جائزة سنوية تمنحها مجلة يوروموني لتكريم المؤسسات المالية التي تُظهر إمكانيات قيادية استثنائية، وقدرة على الابتكار، وخدمات مصرفية متميزة. وتعكس هذه الجوائز رفيعة المستوي التزام سيكو المتواصل بتحقيق التميز، فضلًا عن دورها الاستراتيجي في تعزيز التنمية الاقتصادية ودعم نمو الأسواق في البحرين والمنطقة.

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 7.9 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجاز ات باعتبار ها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قُوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلا عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

مدير العلاقات العامة، سيكو

هاتّف مباشر: 1751 5017 (973+) البريد الإلكتروني: <u>noweis @sicobank.com</u>